

## ACI, ONE OF THE FIRST CERTIFICATION BODIES BEING GRANTED THE OHSAS 18001 (MIGRATED TO ISO 45001 IN MARCH 2021) ACCREDITATION FROM HONG KONG ACCREDITATION SERVICES (HKAS)

ACI is proud to announce that we are one of the first certification bodies to be granted ISO 45001 (Occupational Health and Safety Assessment Series) accreditation from Hong Kong Accreditation Services (HKAS).

The principal aim of accreditation is to create a single unified approach among many national standards and proprietary certification schemes, so as to enhance the creditability of certification bodies and strengthen the confidence in certification.

The ISO 45001 standard was developed to control and improve occupational health and safety performance. It is a generic standard bases on the idea of embedding systems and processes that define how health and safety issues are manages across the business. It can be applied to businesses of all sizes.

Certification to the ISO 45001 standard heightens adherence to organization's health and safety policy and procedures. The implementation of it demonstrates due diligence, good governance and competent management committed to health and safety in the workplace. It also demonstrates that the organization has attained an internationally recognized occupational health and safety standard



ACI, as an accredited ISO 45001 third party certification body, we work alongside your company' health and safety professionals to implement ISO 45001 in your business effectively. We can help you through the process towards becoming ISO 45001 certified company with training, gap assessment and certification audits. For more information, please visit us at www.aci-limited.com



## ACI 是首批獲得香港認可處 (HKAS) OHSAS 18001 (於 2021 年 3 月遷移至 ISO 45001) 認可的認證機構之一

ACI榮幸地宣佈我們是首批獲得香港認可處 (HKAS) 授予 ISO 45001 (職業健康與安全評估系列) 認可的機構之一。

認可的主要目的是在許多國家標準和專有認證方案之間建立一個統一的方法,以提高認證機構的可信度,增強對認證的信心。

ISO 45001 標準的製定是為了控制和提高職業健康和安全績效。 它是一個通用標準,基於嵌入系統和流程的想法,這些系統和流程定義瞭如何在整個企業中管理健康和安全問題。 它可以應用於各種規模的企業。

ISO 45001 標準認證加強了對組織的健康和安全政策和程序的遵守。 它的實施表明了對工作場所健康和安全的盡職調查、良好治理和稱職的 管理。 它還表明該組織已達到國際公認的職業健康和安全標準



ACI 作為經認可的 ISO 45001 第三方認證機構, 我們與貴公司的健康和安全專業人員合作,在您 的業務中有效實施 ISO 45001。 我們可以通過 培訓、差距評估和認證審核幫助您完成成為 ISO 45001 認證公司的過程。 如需更多信息,請訪 問我們的網站 www.aci-limited.com